
Bestyrelsesmøde onsdag den 9. juni 2021 i Grundejerforeningen Skærbo 

 

Tilstede: Lars Quistgaard (vært) Michael Johansen, Helle Eskesen, Helle Christiansen (referent), Mikkel J. 

Petersen (gæst/deltog kun i punkt 1) 

Fraværende: Kim Kraglund 

 

Dagsorden: 

1. Status fra Mikkel ifm. byudviklingsprojektet i Skæring 

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde 

3. Status på Birkelunden m.m. 

4. Økonomi 

5. Evt. 

 

Ad 1. Mikkel fra nr. 45 gav en rigtig fin gennemgang af situationen vedr. planerne om bebyggelse på 

markerne nordøst for Skæring Parkvej. Mikkel har kontakt til flere grundejerforeninger i området og har 

ligeledes politiske kontakter, som vil arbejde mod projektet. Mikkel vil løbende holde bestyrelsen 

orienteret, når der sker mere i sagen. 

Ad 2. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde : Lars vil tage kontakt til asfaltfirma ang. vurdering om evt. ny 

revneforsegling. Der er dog ikke sat penge af på budgettet i år til dette. Lars rykker gartner Erik Kold for 

reparation af flise ved juletræs-pladsen. 

Ad 3. Prisen for fældning, rodfræsning og genetablering af 5 træer i Birkelund vil være ca. kr. 35.000. 

Firmaet Topkapper og vores sædvanlige gartner Erik Kold har givet tilbud. Der er sat penge af på budgettet i 

år til projektet. 

Læbæltet, i fællesarealet mellem os og Skæring Egager, vil blive beskåret i sensommeren, og vi deler 

udgiften 50/50. 

Erik Kold laver forlængelsen af stien fra Birkelunden mod Skæring Egager. Skæring Egager betaler hele 

udgiften for anlæggelsen .. tak for det. 

Lars bestiller fejning af vores veje – enten hos tidl. fejefirma eller hos Topkapper. 

Ad 4. Michael (kasserer) orienterede om økonomien. Det ser fint ud. Kontingentet er i år kr. 2.500. Frist for 

indbetaling er medio juni. Saldo primo 2021 var kr. 68.509. Saldo pt. er kr. 89.462, da 9 parceller allerede 

har betalt. Saldo i vejfonden er kr. 377.000. Vi er af Danske Bank blevet pålagt gebyr på kr. 69 pr. kvartal for 

vejfondens konto – nye tider. 

Ad 5. Helle E. køber indflyttergaver til de nye beboere i nr. 548 og 554. Helle C. vil spørge nr. 560 om det er 

muligt at klippe lidt af deres hæk væk langs legepladsen, således at der bliver bedre udsyn i overgangen fra 

sti til vej. Der kommer container i weekenden 25. til 27. juni 2021.  

Næste møde: 25. august 2021 kl. 19.30 hos Helle E. 


